
Protokół Nr 35/2013 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  
w dniu 7 maja 2013 r.  godz. 13.30 – 14.50 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Zbigniew Moskalewicz. 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia:  

 
I. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zaopiniowanie projektów uchwał  
i materiałów dodatkowych na sesję Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  
w dniu 9 maja 2013 r.: 
  
- zm. uchwałę w sprawie zasad 
udzielania dotacji celowej na dofinanso-
wanie kosztów inwestycji z zakresu 
ochrony środowiska polegającej  
na zmianie systemu grzewczego  
w budynkach połoŜonych na terenie 
gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 
 
- przekazania dotacji celowej Gminom: 
Bałtów, Ćmielów, Kunów, Lipnik, 
Mirzec; 
 
 
- Ocena zasobów pomocy społecznej  
na rok 2012 dla Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski;  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do proto-
kołu).   
 
 
 
 
Członkowie Komisji pozytywnie, 
jednogłośnie, zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do proto-
kołu).   
 
Uzasadnienie do przedmiotowej informacji 
przedstawiła p. Joanna Gałczyńska – 
zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. Pani Gałczyńska poinfo-
rmowała, Ŝe art. 16a ustawy z dnia 12 
marca 2004 r. o pomocy społecznej 
wprowadza obowiązek m.in. dla Gminy 
przygotowania oceny zasobów pomocy 
społecznej w oparciu o analizę lokalnej 
sytuacji społecznej i demograficznej. 
Przedstawione zasoby obejmują  
w szczególności: infrastrukturę, kadrę, 
organizacje pozarządowe i nakłady 
finansowe na zadania pomocy społecznej 
bez względu na podmiot finansujący  
i realizujący. PowyŜsze zasoby obejmują 
równieŜ osoby i rodziny korzystające  
z pomocy społecznej, rodzaje ich 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w spawie zatwierdzenia 
„Wieloletniego Planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2011-
2014 dla Miejskich Wodociągów  
i Kanalizacji Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Ostrowcu 
Świętokrzyskim”;  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

problemów oraz  ich rozkład ilościowy. 
Pani Gałczyńska powiedziała równieŜ,  
Ŝe niniejsza ocena jest podstawą do 
planowania budŜetu na rok następny. 
Źródłem informacji danych są: źródła 
zewnętrzne (GUS, system informatyczny : 
SAC-MPiPS03, zaświadczenia rodzinne, 
POMOST); źródła wewnętrzne tj.: własne 
dane na podstawie sprawozdań, raportów, 
wybranych Wydziałów UM, innych 
jednostek organizacyjnych Gminy oraz 
organizacji pozarządowych działających  
w obszarze.  
 
Komisja Samorządowa RM po zapoznaniu 
się z przedmiotowym materiałem przyjęła 
do wiadomości. (informacja w załączeniu 
do protokołu). 
 
Obecny na posiedzeniu komisji Prezes 
MWiK Sp. z o.o. – p. Zdzisław Foremniak 
poinformował zebranych, Ŝe zgodnie z art. 
21 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r.  
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  
i zbiorowym odprowadzaniu ścieków – 
MWiK w Ostrowcu Świętokrzyskim 
zobowiązane jest do opracowania 
wieloletniego planu rozwoju i mo-
dernizacji urządzeń wodociągowych i 
urządzeń kanalizacyjnych będących w ich 
posiadaniu. Na mocy przepisu art.21 ust.4 
w/w ustawy plan uchwala Rada Gminy. 
MWiK Spółka z o.o. w związku  
z realizacją umów o dofinansowanie 
projektów: „Uporządkowanie gospodarki 
wodno-ściekowej w aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski – etap I”; oraz  
„Uporządkowanie gospodarki wodno-
ściekowej w aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski – etap II” – wnioskuje  
o wprowadzenie zmian do wieloletniego 
planu na lata 2011 – 2014  celem jego 
zaktualizowania pod kątem stanu realizacji 
inwestycji.  Prezes Z. Foremniak 
powiedział, Ŝe aktualizacja zmian w planie 
inwestycyjnym wynika z oferowanej 
kwoty w przetargu na budowę trzeciego 
bioreaktora, która jest większa od 
planowanych na tę budowę nakładów, jak 
równieŜ ze wzrostu kwoty na budowę 
odejść przykanalików w pasach drogo-



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- nadania nazwy drodze wewnętrznej  
(ul. Pistacjowa); 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie Statutu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski; 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie Regulaminu 
Inkubatora Przedsiębiorczości w Ostro-
wcu Świętokrzyskim; 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie określenia 
zasad i trybu udostępnienia lokali 
uŜytkowych znajdujących się w 
obiektach Inkubatora Przedsiębiorczości 
i Centrum Biurowo- Konferencyjnego  
w Ostrowcu Świętokrzyskim; 
 
- przyjęcia apelu do Krajowej Rady 
Radiofonii i Telewizji;  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

odejść przykanalików w pasach drogo-
wych, których realizacja znacząco 
przyczyni się do uzyskania „efektu 
ekologicznego”. Pomimo w/w zmian, 
aktualny koszt projektu nie przewyŜsza 
kwoty pierwotnie zakładanej w umowie  
o dofinansowanie projektu.  
 
Członkowie komisji pozytywnie  
- jednogłośnie - zaopiniowali przedmio-
towy projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu).  
 
Komisja Samorządowa RM Ostrowca 
Świętokrzyskiego pozytywnie  - jedno-
głośnie – zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Członkowie komisji pozytywnie- 
jednogłośnie- zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Komisja Samorządowa RM Ostrowca 
Świętokrzyskiego pozytywnie  - jedno-
głośnie – zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Członkowie komisji pozytywnie- 
jednogłośnie- zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
 
 
Uzasadnienie do przedmiotowego projektu 
uchwały przedstawił Radny RM – p. Jan 
Edward Kunat (Klub Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”). Pan J.E. Kunat 
powiedział, iŜ Klub Radnych PiS 
- w imieniu ponad pięciu tys. obywateli 
naszego miasta, którzy podpisali się pod 
apelem do Krajowej Rady Radiofonii  
i Telewizji – zwraca się do Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego o przyjęcie 
uchwały w sprawie nieprzyznania 
Telewizji „TRWAM” koncesji na 
nadawanie naziemne w systemie 
cyfrowym. Pan Kunat powiedział,  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
II.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego;  
 
 
- „Informacja o realizacji zadań 
wynikających ze Strategii Zrówno-
waŜonego Rozwoju Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski w 2012 r.”;  
 
- Sprawozdanie za 2012 r. z realizacji 
Programu współpracy Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego; 
 
- raport z wykonania w 2012 r. 
Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski; 
 
Sprawy róŜne: 
 
- odpowiedź na wniosek Komisji 
Samorządowej RM w sprawie 
nazewnictwa ulic: Powstańców 
Styczniowych, Strzeleckiej; 
 
 
 
 

cyfrowym. Pan Kunat powiedział,  
Ŝe wykluczenie telewizji „TRWAM”  
z grona nadawców naziemnej telewizji 
cyfrowej jest złamaniem zasady wolności 
słowa. Zebrane pięć tys. podpisów pod 
apelem do KRRiT są potwierdzeniem, Ŝe 
Telewizja „TRWAM” jest waŜnym 
elementem Ŝycia społecznego i religijnego 
obywateli miasta Ostrowca Święto-
krzyskiego.  
 
Członkowie komisji w trakcie głosowania, 
stosunkiem głosów: 3 – za, 5 – przeciw  
i przy braku głosów wstrzymujących się – 
negatywnie zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Członkowie komisji pozytywnie – 
jednogłośnie zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Komisja Samorządowa RM po zapoznaniu 
się z przedmiotowym materiałem przyjęła 
go do wiadomości. (informacja  
w załączeniu do protokołu). 
 
Komisja Samorządowa RM po zapoznaniu 
się z przedmiotowym materiałem przyjęła 
go do wiadomości. (informacja  
w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
Komisja Samorządowa RM po zapoznaniu 
się z przedmiotowym materiałem przyjęła 
go do wiadomości. (informacja  
w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
Członkowie komisji zapoznali się  
z propozycją Prezydenta Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego dot. nadania nazwy 
„Powstańców Styczniowych” rondu 
połoŜonemu u zbiegu Alei 3 Maja  
i ul. śabiej. Przedmiotowa propozycja 
spotkała się z jednogłośną aprobatą 
Komisji Samorządowej. JednakŜe, na 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- odpowiedź Wydziału Środowiska UM 
na pismo Komisji Samorządowej RM  
z dnia 25.03.2013 r. w sprawie kampanii 
edukacyjno – informacyjnej dot. 
zapobiegania powstawaniu odpadów  
i  właściwe postępowanie z nimi; 
 
 
 

wniosek Pana Radnego Dariusza Kaszuby 
– członkowie Komisji Samorządowej – 
zgłosili wniosek o zmodyfikowanie w/w 
nazwy ronda z „Ronda Powstańców 
Styczniowych” na „Rondo Powstania 
Styczniowego”. 
Odnośnie, propozycji nadania nazwy  
ul. Strzeleckiej łącznikowi pomiędzy  
ul. Sandomierską a ul. Ks. J. Ponia-
towskiego – komisja stoi na stanowisku,  
iŜ nadanie nazwy powinno być 
poprzedzone uregulowaniem własności 
przedmiotowej drogi. (pismo Związku 
Strzeleckiego „Strzelec” w przedmiotowej 
sprawie  i wniosek w załączeniu  
do protokołu). 
 
Członkowie komisji zapoznali się  
z pismem Wydziału Środowiska UM.  
(w załączeniu do protokołu).  
 
 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono.  

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  
 
Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 
 
Protokołowała:                                                Przewodniczył: 
 
mgr Eliza Kaniewska                                               Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  
     mgr Z. Moskalewicz 


